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и и ii min iiiiii I mi iii iii ДО КМЕТА HA СТОЛИЧЕН РАЙОН „ЛОЗЕНЕЦ“

I -H КОНСТАНТИН ПАВЛОВ

ПИТАНЕ

от Карл ос Контрера - общински съветник

относно: извъртени ремонти на тротоари и изградени нови тротоари за 2022 
г.; план-график за ремонт и изграждане на нови тротоари за 2023 г. на територията 
на столичен район „Лозенец“;

Уважаеми г-н Кмет,

Регулярно до Г1К ..Транспорт и пътна безопасност', общински съветници и 
политическите групи в СОС постъпват сигнали, жалби. писма от живущи и работещи на 
територията на столичен район „Лозенец *. Отправям настоящото питане с цел получаване 
на конкретна информация за състоянието, предприетите действия и планираното относно 
поддръжката и ремонта на тротоарната мрежа ta територията на района. Редно и коректно 
е да се отбележи, че съществува известен управленски дуализъм по отношение на 
поддръжката, ремонта и изграждането н ; <?i. .гл -тилни па територията на Столична 
община, като една част от финансирането. възла . iei . ии .щението е централизирано - 
чрез направление ..Обществено строителство" к .»•: Скдична община, а друга е при 



кметовете на райони. Това неустановено с ясни правила положение води до непрекъснати 
въпроси, дори учудване от страна на гражданите, кой за какво е отговорен, респективно 
към кого да се обръщат за ремонт или изграждане на тротоари, както и кой е ангажиран с 
текущата им поддръжка. В тази връзка, предвид постъпващите непрекъснато запитвания, 
както и жалби и оплаквания за тротоарни настилки с лошо състояние, желая да получа 
информация, касаеща конкретно район ..Лозенец". Към настоящия момент подобна 
информация, достъпна не просто за общинските съветници, но и за гражданите липсва. 
Затова и се налага чрез института на питането тя да бъде изискана.

Предоставянето на данните е необходимо с оглед изясняване на въпроса кои 
тротоари, в кои квартали, по кои улици са ремонтирани и изтрадени по договори, 
сключени от кмета на района, респективно финансирани от средствата . с които разполага 
района; какъв е обемът на възлаганите квадратури, кои са изпълнителите, кои обекти са 
приети, налагани ли са санкции за некачествено изпълнение, какви са гаранционните 
срокове, какви обекти предвижда за ремонт столичен район ..Лозенец" за 2023 г. Вземам 
предвид и факта, че условно районът може да бъде разглеждан и по две направления - 
кварталите с ново строителство, където все още п' бличната инфраструктура не е развита, 
тепърва все още се строи и вероятно ще се строи и кварталите, които са относително 
уредени, където основният проблем е текущата поддръжка и ремонт а не изграждането на 
тротоарни настилки. Квартали на ..Кръстова вада". ..Хладилника“. „Витоша" с оглед 
интензивното строителство усещат силен дефицит на публична инфраструктура, в т.ч. 
тротоари и тротоарни настилки, като па места поради проблеми с прилагането на 
регулация, спазването ни строителните норми, незавършили отчуждителни процедури, 
нарушения на правилата за движение и други тротоари или няма, или съществуващите са 
далеч от всякакви стандарти за достъпна среда

Гази специфика следва да бъде отчитана, защото категорично има разлика между 
ремонт или възстановяване на етапи наежлкп и изграждането на изцяло нови тротоари 
(често предхождани или съпъствани и от н и раждането на подземна инженерна 
инфраструктура). Важен елемент е и наличието и поставянето на антипаркинг елементи 
(като част от тротоарите или от пътните платна! конта да възпрепятстват паркирането и 
престоя по тротоарите, защото един от честите проблеми е бързото амортизиране на 
тротоарните настилки са паркираните автомобили върху тях. Този проблем е и ключов 
при поддръжката и почистването на тротоарите, което и някои частт на района е буквално 
невъзможно заради паркираните автомобили по гях

В заключение - основната цел на юва питане е не само да се събере и получи 
информация за целия район, но и да се г.нр.шн ..напи на база данните за 
необходимостите и капацитета на райе..пата .пл, нгс ji-.; да ремонтира по-големи 
плоши от тротоарните настилки и по повече у.шци Г ю нищ важаеми господин Кмет, 
задавам следните въпроси и моля да по п ча отговор на гях на следващото заседание на 
СОС:



\J По кои улици са извършени през 2022 г ремонти на тротоарни настилки в 
столичен район ..Лозенец“ и каква е площта (квадратурите) на възложените ремонти и на 
каква стойност са?

2. / По кои улици са изградени през 2022 г. нови тротоари на територията на 
района и каква е площта (квадратурите), както ч на каква стойност са?

3. / С кои дружества има сключени ююв -pi- районната администрация за ремонт, 
текуща поддръжка и изграждане на тротоари за 2022 ;

4. / Какъв е размерът на разполагаем <те и ia разплатените средства за ремонт, 
поддържане и изграждане на тротоари за 2022 г.?

5. / За кои обекти са наложени корекции за сметка на изпълнителя и за кои обекти 
е ангажирана гаран ционната отговорност га изн ч ип челите"

6. / По кои улици в кв. ..Кръстева вата’ „Ви оша ВЕ1 [-( имеоново'1. „Хладилника" 
са ремонтирани тротоари през 2022 г и по кои улгщ. са изградени нови тротоари през 
2022 г. за същите квартали?

7. / По кои улици се предвижда ремонт на тротоарни настилки за 2023 г.. 
приблизително колко е квадратурата им и на каква прогнозна стойност?

13.02.2023 г. С уважение: у


